
Protokół Nr 2/15

z posiedzenia Komisji Dróg, Komunikacji i Budownictwa

w dniu 9 lutego 2015 roku
godzina 14.00

Obrady rozpoczęły się o godzinie 14.00 i trwały do godziny 15.00.            

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji Stefan Pacak.

W  posiedzeniu  uczestniczyli  członkowie  Komisji  Dróg,  Komunikacji 
i Budownictwa ( lista obecności w załączeniu ).

Ponadto na obrady przybyli również:
−−−− Starosta Kielecki Michał Godowski
−−−− Członek Zarządu Powiatu Józef Szczepańczyk
−−−− Skarbnik Powiatu Maria Klusek
−−−− Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Zbigniew Wróbel
−−−− Naczelnik Wydziału Budownictwa Piotr Gąsiorowski

Przewodniczący Komisji  przywitał  zebranych  i  zwrócił  się  z  pytaniem,  czy 
zgłaszają  uwagi  do  porządku  obrad  przekazanego  wraz  z  zaproszeniem na 
posiedzenie.

Komisja przystąpiła do obrad według poniższego porządku:

1. Aktualna informacja o pracy Powiatowego Zarządu Dróg.

2. Informacja o pracy i  realizacji  zadań  Wydziału Budownictwa Starostwa 

Powiatowego w Kielcach.

3. Omówienie  i  zaopiniowanie  pozostałych  projektów  materiałów 

i projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu.

4. Omówienie i przyjęcie projektu planu pracy Rady Powiatu na 2015r.

5. Opracowanie projektu planu pracy komisji na 2015r.

6. Sprawy różne.



Ad 1.
Aktualna informacja o pracy Powiatowego Zarządu Dróg w Kielcach.

Aktualną  informację  o  pracy  Powiatowego  Zarządu  Dróg  przedstawił 
dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg Zbigniew Wróbel.

Poinformował, że ogłoszona została specyfikacja przetargowa na kilka zadań 
w ramach usuwania skutków klęsk żywiołowych. Chodzi o odcinek drogi po-
wiatowej  Wojciechów  –  Skrzelczyce  –  Brody  na  terenie  Daleszyc. 
W Bodzentynie planowana jest przebudowa drogi nr 0584 T Wzdół Rządowy – 
Parcele –Siekierno. Kolejna inwestycja dotyczy odcinka drogi nr 0353 T Wola 
Morawicka – Skrzelczyce – Pierzchnica.
Ponadto  PZD  złożył  do  Ministerstwa  Infrastruktury  i  Rozwoju  wniosek 
o dofinansowanie inwestycji w miejscowości Jasiów. Chodzi o budowę kładki 
dla pieszych wraz z budową chodnika.

Ad 2.
Informacja  o  pracy  i  realizacji  zadań  Wydziału  Budownictwa  Starostwa 
Powiatowego w Kielcach.

Informację  o  pracy  i  realizacji  zadań  Wydziału  Budownictwa  Starostwa 
Powiatowego  w Kielcach  przedstawił  naczelnik  wydziału  Piotr  Gąsiorowski 
( informacja w załączeniu).

Radny Marian Zarzycki
„  Czytając  sprawozdanie  zauważyłem,  że  z  roku  na  rok  wzrasta  liczba 
niekompletnych  wniosków,  które  wpływają  i  wymagają  czasu,  korekt, 
weryfikacji,  dodatkowych dokumentów,  a tym samym przeciągania w czasie 
wydania pozwolenia.”

Naczelnik Wydziału Budownictwa Piotr Gąsiorowski
„  Jest  to  niepokojące  szczególnie  dla  wydziału,  gdyż  jesteśmy  jak  gdyby 
podwykonawcami projektantów, których jest bardzo dużo.
Jeżeli jest mały ubytek w dokumentach, to prosimy telefonicznie o uzupełnienie, 
natomiast nie wszystko da się w ten sposób załatwić. Wówczas pracownik musi 
wszystko  wyspecyfikować  i  wysyła  się  postanowienie  o  brakach. 
Wielu  projektantów  czeka  na  to  postanowienie,  bo  mają  wykonaną  pracę. 
Właśnie w tej  sprawie mieliśmy spotkanie z kierownictwem Świętokrzyskiej 
Okręgowej Izby Inżynierów Budownictwa i miejmy nadzieję, że coś się w tej 
sprawie zmieni.”



Radny Jacek Kuzia
„ Moje pytanie dotyczy wydanej decyzji na betoniarnię mobilną w Morawicy 
jest stała i co z tym dalej?”

Naczelnik Wydziału Budownictwa Piotr Gąsiorowski
„ Sprawa jest w nadzorze budowlanym, więcej informacji będę mógł przekazać 
przed sesją Rady.”

Ad 3.
Omówienie  i  zaopiniowanie  pozostałych  projektów  materiałów 
i projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Powiatu ( zgodnie z porządkiem 
obrad sesji ).

1. zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Kieleckiego na lata 2015 – 2028 - uchwałę omówiła Skarbnik Powiatu Maria 
Klusek

2. zmian  w budżecie  Powiatu  Kieleckiego na 2015 rok  - uchwałę  omówiła 
Skarbnik Powiatu Maria Klusek 

3. określenia  zasad  udzielania  dotacji  na  dofinansowanie  prac 
konserwatorskich,  restauratorskich  lub  robót  budowlanych  przy  zabytku 
wpisanym do rejestru zabytków,

4. ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych 
obiektów  pływających  z  obszaru  wodnego  Powiatu  Kieleckiego 
w 2015 roku,

5. ustalenia  rozkładu  godzin  pracy  oraz  dyżurów  aptek  ogólnodostępnych 
na terenie Miasta i Gminy Chmielnik,

6. przyjęcia  zmian  w  Statucie  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie 
w Kielcach,

7. uchwalenia regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Kielcach 
- uchwałę omówił Starosta Kielecki Michał Godowski,

8. uchwalenia „ Planu pracy Rady Powiatu w Kielcach na 2015 rok”,
9. ustalenia planów pracy Komisji Rady Powiatu w Kielcach,
10.zatwierdzenia rocznego planu kontroli  Komisji  Rewizyjnej  Rady Powiatu 

w Kielcach na 2015 rok,

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekty materiałów i uchwał na najbliższą 
sesję Rady Powiatu, która odbędzie się 16 lutego 2015r. 



Ad.4
Omówienie i przyjęcie projektu planu pracy Rady Powiatu na 2015r.

Komisja omówiła i przyjęła projekt planu pracy Rady Powiatu na 2015r.

Ad 5.
Opracowanie projektu planu pracy komisji na 2015r.

Komisja opracowała projekt planu pracy komisji na 2015r. ( w załączeniu )

Ad 6.
Sprawy różne.

Przewodniczący Komisji Stefan Pacak przedstawił Komisji pismo mieszkańców 
wsi Hucisko, gmina Bodzentyn ( pismo w załączeniu ).

Członek Zarządu Józef Szczepańczyk
„ Rozpoczęliśmy w PZD rozeznanie sprawy jeżeli chodzi o stronę  formalno-
prawną, dlatego że nie obędzie się bez zajęcia gruntów, które przylegają do tej 
drogi  ponieważ  pas drogowy jest  bardzo wąski.  Jesteśmy na etapie rozmów 
z osobami, których grunty przylegają  do tej drogi  i  jeżeli  uda się  przekonać 
wszystkich,  żeby  dobrowolnie  zrzekli  się  części  swoich  działek  na  rzecz 
powiatu,  to  nie  będzie  konieczności  wszczynania  standardowej  procedury 
związanej  z  budową  drogi,  czyli  zrobienie  dokumentacji,  zatwierdzenie, 
pozwolenie na budowę.
Mamy sprawę na uwadze i PZD pracuje nad tym, a finał będzie zależał od tego, 
jakie stanowisko zajmą osoby, których grunty trzeba będzie zająć, bo bez tego 
można co najwyżej poprawić stan nawierzchni.”

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała 
M.Kaller

       Przewodniczący Komisji

Stefan Pacak 


